
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 30 DE MARÇ DE 2006. 
 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 30 de març de 2006, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC, Sr. Manel Romero 
Romero, Sra. Bàrbara Bujosa Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch, per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set  vots a favor . 
 
2.- DECRETS I CORRESPONEDÈNCIA. 
 
Es dona compte dels Decrets i de la correspondència més rellevant. 
 
3.- APROVACIÓ MODEL DE PLEC DE CONDICIONS PER LES OBRES DE 
REPARACIÓ DE CAMINS RURALS , CONTROL I DETECCIÓ DE FUITES 
D’AIGUA I PROJECTE DE CONDICIONAMENT DE TELEVISIÓ. 
 
El Sr. Romero demana informació sobre el projecte de la televisió, el pressupost del 
projecte, de quin tipus és, etc. 
El Sr. Batle diu que contempla el trasllat de la fibra òptica des de l’Ajuntament fins al 
repetidor que segurament anirà situat a la zona de la Barandilla, ja que segons els 
tècnics és el millor lloc. Des d’allà es recull el senyal perquè la gent pugui girar les 
seves antenes cap allà. També contempla millores a les cases per la sortida dels cables. 
El Sr. Romero diu que en l’actualitat es té accés als canals estatals, a les privades i a la 
de Palma, i demana si amb el projecte actual s’abandonarà el que hi ha actualment. 
El Sr. Batle diu que el satèl·lit desapareix i també el cable de distribució. La fibra òptica 
que hi ha a l’Ajuntament s’haurà de desplaçar fins al repetidor. Un cop allà es torna al 
sistema de les antenes , però són unes antenes petites, no com les d’abans, que se 
giraran cap al repetidor. El centre emissor anirà situat prop de la Volta des General. 
El Sr. Romero demana si es guanyarà en qualitat i quantitat. 
El Sr. Batle respon que en qualitat sí, però que es perdran canals com l’alemany, 
l’eurosport, hi alguns d’aquests estrangers. 



 
També es té en compte que hi haurà moltes més persones que podran gaudir del servei, 
que ara no poden. El Batle diu que en el projecte es pot veure tot més especificat. 
El Sr. Romero diu que en 48 hores, no té temps de fer-ho. 
El Sr. Romero demana pel cost, per les obres civils i per les antenes dels usuaris. 
El Batle contesta que si es vol tenir una televisió sense pagar quotes ,és millor això, 
perquè si segueix el cable, aquest necessita un manteniment, i aquests darrers anys ha 
donat molts problemes i ha necessitat moltes reparacions. 
Al Sr. Romero li pareix un projecte molt car  i que hi ha altres opcions  que eviten 
també l’impacte visual. 
En quant al Plec de Condicions, el votaran negativament perquè no troben correcte que 
si la puntuació contempla el preu, les millores i la garantia, després hi hagi una clàusula 
que diu que es reservarà la possibilitat d’adjudicar l’obra a la proposició més 
avantatjosa sense atendre necessàriament a la més econòmica. 
El Batle respon que no sempre la més econòmica és la que més puntuació obté, perquè 
també es valoren les millores i la garantia. 
El Sr. Romero entén que això no és donar transparència a un  procediment. 
La Sra. Bujosa diu que no sap si és falta de transparència o que no està ben redactat. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre  vots a favor , per part d’UM, 
PP i APDC; i (3) tres vots en contra per part del Independents per Banyalbufar. 
 
4.- APROVACIÓ DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE LA GESTIÓ DELS 
RESIDUS DE CONSTRUCCIÓ I DEMOLICIÓ.  
 
La Sra. Bujosa diu que és molt complicat i que hi haurà enserrocs per tot. 
El Batle diu que està d’acord, però que s’intentarà evitar que sigui així. 
El Sr. Romero diu que amb les obres majors no hi haurà problemes, que el problema 
serà amb les menors, detectar-les i acostumar a la gent . 
El Sr. Batle diu que al Parc Verd s’està estudiant la idea de posar un contenedor pels 
enderrocs de les obres menors i fer pagar una taxa a l’hora de sol·licitar la llicència. 
La Sra. Bujosa diu que ho veu complicat, que s’haurien de fer campanyes de 
concienciació. 
El Sr. Batle diu que s’està treballant amb el model nou de recollida selectiva i que prest 
hi haurà novetats. 
Bàrbara Bujosa diu que també passa que la gent d’Estellencs du molta brutor a 
Banyalbufar. 
El Sr. Batle diu que això canviarà perquè amb el sistema nou no tindran aquesta 
possibilitat. Encara que és incòmode és molt necessari reciclar i ara tot va cap aquí, cap 
al reciclatge. El Batle convida a que si troben que ha de canviar les coses amb aquest 
sentit, ho facin arribar a l’Ajuntament. El Batle diu que en poc temps hi haurà una 
presentació del nou projecte. 
El Sr. Romero diu que els ho diguin amb més de 48 hores. 
El Sr. Batle diu que de moment això serà pel nucli de Banyalbufar, que el Port des 
Canogne, haurà d’esperar un poc a veure com funciona, i si va bé després s’implantarà 
allà. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set vots a favor. 
 
 



 
5.- APROVACIÓ DELS PRESSUPOSTS DE LA CPRPORACIÓ PER L’ANY 
2006. 
 
El Sr. Romero demana si hi ha res d’especial en aquests pressuposts i demana si al 
concepte de taxes pel servei de fems hi ha un error, perquè hi ha molta diferència d’un 
any a l’altre. 
La Secretària contesta que es pot tractar d’un error, però que ho comprovarà. 
Manel diu que si és així, hi ha un romanent de 28.000 euros entre el que es recapta i el 
que es destina en les despeses al servei de recollida. 
Es contesta que hi ha també una partida de personal laboral de fems , a més d’altres 
partides no concretes que es destinen a despeses de material de manteniment divers, 
com puguin ser de neteja, etc. Per tant el Batle entén que no hi ha romanent. 
El Sr. Romero diu que a la plantilla de personal no està previst. 
La Secretària diu que és una previsió de personal laboral temporal, per tant no és 
necessari posar-lo a la plantilla. 
El Sr. Batle diu que el que es fa és una previsió del personal que es necessitarà amb el 
nou sistema i que és `personal temporal. 
Després demana el Sr. Romero, perquè si ja no tenim res mancomunat amb la 
Mancomunitat de la Tramuntana, hi ha una partida de 3.000 euros. 
El Sr. Batle contesta que pot ser que en el futur sí hi hagi alguna cosa mancomunada. 
El Sr. Romero diu que les explicacions no el convencen i la Sra. Bujosa diu que al 
menys es vegin les inversions al carrer. 
Bàrbara Bujosa comenta que després de ser tan criticada per tancar la Biblioteca, s’han 
torbat molt a tornar-la a posar en marxa. 
El Sr. Peralta diu que tot són crítiques, que ells no varen tancar la Biblioteca, i que és un 
gran esforç tornar a posar-la en marxa. A més de la plaça de bibliotecari, es volen 
canviar les prestatgeries ,i posar-la en condicions. És un projecte que es vol dur a terme 
enguany, també donar un tractament especial als llibres històrics. 
El Sr. Peralta diu que siguem tots educats i que és una cosa molt seria per riure. 
La Sra. Bujosa diu que sí és molt seria i necessària, i demana que es doni el tractament 
que cal als llibres. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de (4) quatre vots a favor per part d’UM, PP 
i APDC; i (3) tres en contra per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
6.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El Sr. Batle diu que els hi facin per escrit si és possible. 
La Sra. Bujosa diu que les llegirà i la Secretària les transcriurà. 

- Fa un any de la col·locació del paretó a la carretera nova i el Batle va dir que 
faria el possible per trobar una solució estètica . 

- Demana perquè no es va fer una inauguració pública de la cuina de l’escoleta, o 
si només és pels amics del Batle. 

- En quant a l’exposició dels artistes banyalbufarins a la Misericòrdia, demana si 
també es farà a Banyalbufar. 

El Sr. Juan Peralta diu que a l’estiu estirà a Banyalbufar, i aprofita per convidar-los a la 
roda de premsa i a la inauguració. 
El Sr. Romero comenta que ja que es fa l’obra al Port des Canonge amb un plec de 
condicions, s’hauria de renegociar el temps d’execució de l’obra si no els dona temps a  



 
 
finalitzar-la. També demana si es té pensat reparar el repetidor del Port des Canonge o si 
amb el projecte nou de TV es solucionarà. 
El Sr. Romero diu que ja que hi ha una partida al pressupost de 30.000 euros per un parc 
verd, a veure si s’ordena un poc, i demana actualment cada quant ve el camió dels 
voluminosos, però que ara també ha vist que hi ha un pany més fort s les barreres de Ses 
Teules. 
També vol manifestar una queixa per la reunió de planejament, i diu que si es fa 
s’hauria de convidar al grup que representa més vots de la població. Diu que a ell se’l va 
telefonar, però que costa poc fer-ho per escrit, que els gests i les formes són irrefutables. 
El Sr. Batle diu que contestarà a tot al pròxim Ple. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 21:20 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 31 de març de 2006. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


